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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over de
eiercontrole. (Ingezonden 22 juli
2008)

1
Kent u het bericht «CBL: VWA moet
controle eieren overnemen»?1

2
Hoe beoordeelt u de constatering
van het Centraal Bureau
Levensmiddelenhandel (CBL) dat het
controlebureau (CPE) faalt in haar
toezicht en dat er verkeerd
gestempelde eieren via de
supermarkten worden aangeboden,
zonder dat CPE daar adequaat
toezicht op uitoefent?

3
Deelt u de mening van meneer Roos
dat de VWA de meest aangewezen
instantie is om toezicht uit te oefenen
op de kwaliteit en herkomst van de
aangeboden eieren?

4
Deelt u de mening van meneer Roos
dat het CPE-toezicht faalt? Zo neen,
waarom niet? Zo ja, op welke wijze
bent u voornemens in te grijpen om
te komen tot adequaat toezicht en
bescherming van de consument?

5
Hoe beoordeelt u de CBL-uitspraak
«CPE moet gewoon uit de winkels en
we willen zeker niet voor de controles
betalen»?

6
Bent u bereid een zodanig systeem
van controle en handhaving in te
richten dat consumenten kunnen
beschikken over 100% betrouwbare
informatie over de herkomst van door
hen aangeschafte eieren? Zo ja, op
welke termijn en wijze? Zo neen,
waarom niet?

7
Deelt u de mening dat de zware
kritiek van CBL op CPE een nieuwe
illustratie vormt van het falen van
zelfregulering door het bedrijfsleven
en een pleidooi voor serieus en
onafhankelijk overheidstoezicht?
Zo neen, waarom niet?

1 Agrarisch Dagblad, 17 juli 2008,
http://www.agd.nl/1056892/Nieuws/Artikel/
CBL-VWA-moet-controle-eieren-overnemen.htm
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